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Dagsorden  

1. Punkt Meddelelser 17.15 – 17.25 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Orientering om bl.a.: 
 
Proces vedr. ny skoleleder 
Ny tildelingsmodel 
Erhvervspraktik 
Nye elever 
 
Etc. 
 
 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger Hvis den nye skolestruktur bliver vedtaget i dag i byrådet, så går 
processen omkring ny skoleleder i gang. Stillingen forventes at blive 
opslået på fredag den 18.11.22. 
 
I denne uge er der terminsprøver for 7 – 9 klasse og i uge 47 er de 
store elever i erhvervspraktik. 
 
Der er kommet en ny medarbejder, der er i arbejdsprøvning i sfo, og 
der er opsigelse blandt rengøringspersonalet. Der er aftalt 
tilbagevendingsplan for Pernille som starter til december. Hun vil 
hovedsagelig varetage opgaver i klubben.  
 
Første januar 2023 kan der starte 3 elever i 0. klasse. Vi ved pt. Ikke 
om de starter alle 3 eller om nogle vælger en anden skole.  
 
Til byrådsdagen vil eleverne søge om midler til aktiviteter til deres 
fællesrum, som dækker både læringssituationer og sociale situationer. 
Der bliver ialt fordelt 150.000 kr. 
 
 

Beslutning  

 

2. Punkt Elevrådet   17.25 – 17.40 

Ansvarlig Tobias og Noah 

Sagsfremstilling Elevrådet kan fortælle om deres arbejde. Hvilke ønsker har elevrådet 
for Hammershøj Skole og hvad arbejdes der med i forhold til 
byrådsdagen: 
 
Byrådsdagen er mandag den 21. november 2022, kl. 8.15 – 14.00 i Multisalen 
på Viborg Rådhus, Prinsens Allé 5, 8800 Viborg Kommune 
 
Her er bliver elevråds-repræsentanterne politikere for en dag.  
 



Byrådet har afsat 150.000 kr., som I forhandler om at fordele til projekter, 
som I på skolerne på forhånd har ansøgt om midler til.  
 
I år er temaet for Byrådsdagen og rammen for jeres projektansøgninger: 
BEVÆGELSE I SKOLEDAGEN, SOM SIKRER SUNDE ELEVER I STÆRKE 
FÆLLESSKABER  
  
Alle elevråd udarbejder en ansøgning til 1-2 projekter i tråd med 
Byrådsdagens tema, som I ønsker at gennemføre på skolen.  
 

Arbejdsform Orientering og evt. dialog 

Bemærkninger  

Beslutning udgik 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kl. 18.15-18:40 Skolen er vært for at der serveres lidt mad.  

 
 

3. Punkt Revision af skolens mobilpolitik 17.40 – 18.15 

Ansvarlig JH/Torben 

Sagsfremstilling På baggrund af bestyrelsens beslutning fra forrige møde om, at 
skolens retningslinjer for brug af mobiltelefon i uv-tiden bør revideres, 
beslutter bestyrelsen på baggrund af JHs forslag en revideret 
mobilpolitik. 

Arbejdsform drøftelse og beslutning 

Bemærkninger Se bilag 
Oplæg er drøftet af bestyrelsen. Der har været drøftet betydningen af 
at Mobilen skal være utilgængelig for eleverne. 
Der har endvidere været drøftet brug af mobilbrug i sfo og klub. 
 

Beslutning Princippet er tilrettet og herefter godkendt af bestyrelsen.  
 

4. Punkt Ordinær regnskabsopfølgning 18.40 – 18.50 

Ansvarlig DK/JH 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Information 

Bemærkninger Se bilag 



 
 
 
 
 

5. Punkt Drøftelse af skolens praksis i forhold til erhvervspraktik i 
udskolingen på baggrund af forældrehenvendelse. 18.50 – 19.20 

Ansvarlig JH 

Sagsfremstilling På Hammershøj Skole kommer elever i erhvervspraktik tre uger i løbet af 7. 8. 
og 9. kl. Indsatsen understøtter den Kommunale målsætning om at flere skal 
vælge en erhvervsuddannelse.  
 
Som I kender det fra sammenhængsaftalen er det beskrevet således: 
På Hammershøj Skole tilbydes alle elever på 7., 8. og 9. årgang én uges 

erhvervspraktik pr. skoleår. Formålet med dette er overordnet: 

- At eleverne skal opleve dagligdagen på en arbejdsplads 

- At give eleverne erfaringer som klæder dem på til det personlige 

valg af uddannelse. 

- At give eleverne kendskab til uddannelse. Og 

beskæftigelsesmuligheder 

- At motivere eleverne til at tage en uddannelse. 

- At øge elevernes interesse for det omgivende samfund 

- At få flere til at vælge en erhvervsuddannelse. 

 

Til bl.a. at understøtte dette, faciliterer skolens ledelse, sparringsnetværket 
”Hammershøj Netværket” 
 
Udover ovenstående er erhvervspraktikken et dannende element i elevernes 
skolegang og videre liv. 
 
På baggrund af ovenstående vurderer skolens bestyrelse om der er grundlag 
for at arbejde videre med principielle retningslinjer vedr. erhvervspraktik.  
 
 

Arbejdsform Drøftelse og beslutning. 

Bemærkninger Se bilag 
Jesper har orienteret omkring baggrunden og praktikken for 
skolepraktik. Skolen fastsætter ugen for, hvornår eleverne skal i 
praktik. Det har ikke været problemer med at få praktikpladser til 
eleverne.  

 
Budgetopfølgningen pr. 1.11.22 er fremlagt og drøftet. 
 

Beslutning Bestyrelsen har taget opfølgningen til efterretning. 



 
Det hænder, at praktikken kan give elevpladser eller fritidsjob til 
eleverne. Det er bestyrelsens oplevelse, at praktik giver god dannelse 
til eleverne. Lærerne har ikke indtryk af, at der bliver brugt mange 
lærerkræfter på de praktiske forhold omkring praktikken. Elevernes 
erfaringer og oplevelser bliver videre brugt til fagfaglige opgaver. 
 

Beslutning Bestyrelsen giver skolen opbakning til skolens procedure omkring 
praktik.  
Der kan evt. justeres i antal dage i praktik.  
Torben giver tilbagemelding i forhold til forældrehenvendelse. 
 

 
 

 

 
 

7. Punkt Punkter der venter (I prioriteret rækkefølge) (5. min)  

Ansvarlig Alle 

6. Punkt Hvad rør sig? 19.20 – 19.40  

Ansvarlig Alle: 
 

Sagsfremstilling Punktet ”Hvad rør sig” er et fast punkt på dagsordenen. Formålet med 
punktet er at sikre ”et rum” for, at alle bestyrelsesmedlemmer kan 
sætte ord på de signaler og input, de siden sidst har opfanget ift. 
skolen.  
 
Punktet er ikke et diskussionspunkt men en mulighed for: 
 

- At skoleledelsen kan besvare konkrete spørgsmål, og få hjælp 
til at styrke ledelsens eksterne kommunikation om konkrete 
forhold. 

- At bestyrelsen kan beslutte at dagsordensætte et aktuelt og 
relevant tema på et kommende bestyrelsesmøde. 

Arbejdsform Drøftelse 

Bemærkninger Der har været henvendelse omkring klubben. Pernille kommer til at 
være mere i klubben fra december. 
 
Der har været henvendelse omkring toiletforhold. Der bliver på 
nuværende tidspunkt brugt mange ressourcer og tiltag, for at vi kan 
have pæne toiletter. Toiletterne bliver rengjorte / tjekket 2-3 gange om 
dagen.  
 
Der har været forældre og elever, som er kommet til en låst dør til 
morgen sfo. Der bliver taget hånd om problemet, sådan at det ikke 
skulle ske igen.  

Beslutning  



Sagsfremstilling - Danmarks bedste åbne skole 
- Arbejde med ordensregler 
- Revision af trafikpolitik mv. 
- Revision af princip for grænseoverskridende adfærd 
- Velkomstfolder 
- Skolemad – pris 
 

Arbejdsform  

Bemærkninger  

Beslutning  

 
 
M.v.h. 
 
Jesper Hoberg 
 


